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Protokół 

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 23.12.2020 r. od godz. 14.30 w Urzędzie Gminy 

Białe Błota, ul. Guliwera 4a.   

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge, radna Katarzyna 

Tomicka, Sekretarz Gminy Ewa Galicka.  

Nieobecny radny Piotr Mądrzyński. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge powitał uczestniczących w trybie zdalnym członków 

komisji, odczytał pouczenie dot. ochrony danych osobowych i przedstawił porządek 

posiedzenia.  

Temat posiedzenia:  

1. Wstępne podsumowanie działań Komisji Rewizyjnej za rok 2020, 

2. Kontynuacja kontroli rozpoczętych, 

3. Sprawy bieżące, wolne wnioski.  

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge wskazał, że Komisja Rewizyjna składa Radzie 

Gminy do dnia 31 stycznia każdego roku roczne sprawozdanie ze swej działalności w roku 

poprzednim, co wynika z par. 96 uchwały nr RGK.0007.183.2019 Rady Gminy Białe Błota w 

sprawie uchwalenia Statutu Gminy Białe Błota. Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge 

przedstawił wstępne sprawozdanie. Nadmienił także, że zewnętrzne podmioty dokonały 

kontroli w Urzędzie Gminy Białe Błota. Była to kontrola przeprowadzona przez Państwową 

Inspekcja Pracy w zakresie „Oceny przestrzegania przepisów prawa pracy ze szczególnym 

uwzględnieniem przepisów bezpieczeństwa i higieny pracy podczas narażenia na działanie 

wirusa Sars-Cov-2”.  Głos zabrała Sekretarz Gminy Ewa Galicka przedstawiając informacje nt.  

postępowania kontrolnego w temacie gospodarowania odpadami prowadzonego przez 

Najwyższą Izbę Kontroli. Była także kontrola dot. programu „Internet dla wszystkich”, było 

wydanych kilka zaleceń. Najważniejszą rzeczą było przedłużenie umowy do maja 2021 r.  

Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge poinformował, że wszystkie wnioski i zalecenia z 

kontroli znajdą się w sprawozdaniu, które będzie przedstawione w styczniu. 

Ad.2. Przewodniczący Komisji poinformował o kontynuacji i zakończeniu kontroli 

finansowania zakupu samochodu specjalistycznego dla Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Cielu. Kontrola była prowadzona od 18.11.2020 do 23.12.2020 r. Przedmiotem było 

zbadanie rzetelności, gospodarności przy wydatkowaniu środków publicznych. Członkowie 

Komisji przeanalizowali uchwały Rady Gminy, zwrócili się z pytaniami do Sekretarz Gminy 

Białe Błota Ewy Galickiej o podanie faktów związanych z procedurą zakupu tego samochodu. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge przedstawił ustalenia dotyczące kontroli, które były 

przedmiotem posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 18 listopada 2020 r.  Następnie 

Przewodniczący Komisji przedstawił odpowiedź na pytania dotyczące zakupu 

specjalistycznego samochodu przedstawione Sekretarzowi Gminy Ewie Galickiej na 

poprzednim posiedzeniu, z której to odpowiedzi wynika, że wniosek o dofinansowanie został 

złożony w dniu 7 lutego 2020 r., pozytywna odpowiedź na wniosek jest z dnia 1 lipca 2020 r., 

umowa z powiatem bydgoskim została zawarta 25 sierpnia 2020 r. Zapytanie ofertowe na 

dedykowanej platformie i oraz informacyjnie na BIP zostało zamieszczone dnia 18 listopad 
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2020 r.  Umowa została podpisana dnia 10 grudnia 2020 r. z wykonawcą. Realizacja 

przedmiotu zamówienia ma nastąpić  do dnia 28 grudnia 2020 r., natomiast płatność ma 

mieć miejsce do końca 2020 r. Oferta na samochód specjalistyczny marki Ford opiewała na 

149 900,00 zł. 8 grudnia 2020 r. Zastępca Wójta Anna Jankowska- Cepak przy kontrasygnacie 

Skarbnik Gminy Katarzyny Strzygockiej- Kowalskiej potwierdziły zabezpieczenie środków na 

ten cel  kwocie 150 000,00 zł. Różnicę w kwocie 5 900,00 zł wynikająca z zabezpieczonych 

uchwałami środków a rzeczywistą ceną pokryto z Działu 852 Rozdziału 85203 par 6060 

poprzez przesunięcie środków zarządzeniem Wójta nr 91/2020 z dnia 30 listopada 2020 r.  

Płatność za zakup ma nastąpić do końca stycznia 2021 r., a auto jest już zarejestrowane. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge przedstawił wnioski pokontrolne dot. zakupu 

specjalistycznego samochodu dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Cielu. Zadanie 

zostało zrealizowane, a kontrolujący nie mieli żadnych uwag. Sekretarz Gminy Ewa Galicka 

oraz radna Katarzyna Tomicka również nie miały żadnych uwag.  

Ad.3. Przewodniczący Komisji zapytał Sekretarz Gminy, czy są uwagi do uchwały dot. 

określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie Gminy Białe Błota. Sekretarz Gminy 

Ewa Galicka odpowiedziała, że początek uchwały jest bardzo podobny do zeszłorocznej, 

zdarzają się tez powielenia np. ze sprawozdań z działalności GOPS, GCK. W raporcie nie 

powinno przedstawiać się  szczegółowych planów na przyszłość, ewentualnie bardzo ogólny 

punkt dotyczący działań przyszłych.  

Radna Katarzyna Tomicka nie miała żadnych zastrzeżeń. 

Przewodniczący Komisji Sławomir Ruge zamknął posiedzenie Komisji, następnie złożone 

zostały życzenia świąteczne.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

A.Laskowska 

Przewodniczący Komisji  

Sławomir Ruge  

  


